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 Dlaczego warto wybaczać ?
 

       
  
 Wybaczanie tym, którzy nas w jakiś sposób zranili, przychodzi nam często z wielkim trudem. 
 W codziennym życiu w żaden sposób nie jesteśmy w stanie uniknąć sytuacji, gdy ktoś zajedzie nam
drogę, 
 podda nas nieuzasadnionej (i być może niezasłużonej) krytyce, całkowicie zapomni o nas i o pomocy, 
 jakiej kiedyś mu udzieliliśmy, czy też potraktuje nas w jakikolwiek inny sposób, niekoniecznie zgodny 
 z tym, którego byśmy oczekiwali. Niemożność uniknięcia podobnych sytuacji oraz tego typu ludzkich 
 zachowań wynika z tego, że dysponujemy dość ograniczonym arsenałem możliwości wpływania na
zachowanie 
 innych osób. Dobrą wiadomością jest jednak to, iż jesteśmy w stanie nauczyć się odpowiednio reagować

 na takie zdarzenia i zagwarantować sobie (i innym) nieco więcej spokoju.

       
 Warto przebaczać , ponieważ przebaczając pozbywamy się ciężaru, który ciąży nam, 
 a zarazem sprawiamy przyjemność samym sobie.
Myślę, że przebaczanie jest dobre, właśnie tego uczy nas Jezus.
Uważam, że jestem człowiekiem, który potrafi wszystkim wybaczyć.
Dla innych ludzi przebaczenie jest przepustką do szczęścia, w końcu jest tez wiele spraw, które zostały
zrobione lub wypowiedziane przez przypadek. 
W życiu powinno się kierować rozsądkiem. Pamiętajmy, aby przebaczać.
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